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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОПАЗВАНЕ НА ОКОЛНАТА СРЕДА, 

ЗЕМЕДЕЛИЕИ ГОРИ 

 

П Р О Т О К О Л № 1 0 7  

от съвместно заседание на Постоянната комисия по опазване на околната 

среда, земеделие и гори, проведено на 27.07.2023 г.  

Днес, 27.07.2023 г. в зала 1 на ул. „Московска“ № 33 се проведе 

заседание на Постоянната комисия по опазване на околната среда, 

земеделие. Заседанието беше открито от г-жа  Лорита Радева –председател 

на комисията в 09.45 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват  9   

общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен към 

протокола – Приложение № 1. 

Г-жа Лорита Радева подложи на гласуване дневния ред. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 9 

Против Няма 

Въздържали се Няма  

Лорита Радева - за 

Анна Стойкова- за 

Альоша Даков - за 

Симеон Колев – за 

Радослав Абрашев -за 

Николай Стойнев – за 

Силвия Дойчинова – за 

Иво Божков – за 

Иван Виделов – за 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg/ 
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Съгласно проведеното гласуване дневния ред е приет. 

 

По т. 1 от дневния ред: 

Доклад вх.№ СОА23-ВК08-8045/1/29.06.2023 г. относно откриване на 

процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, с цел отдаване 

под наем на част от имот – публична общинска собственост , находящ се 

в гр. София, Столична община - район „Средец“, Градина „Свети 

седмочисленици“ – УПИ I, кв. 461, м. Зона А, за разполагане на  

преместваеми обекти с вносител Трайчо Трайков – кмет на район 

„Средец“. 

 Г-жа Л. Радева поясни, че за двете схеми има разрешение за поставяне 

така или иначе те се намират на границата на градинката, тоест не пречат на 

облика или натоварването. Това, което използваме, има си проекти по ВиК, 

тоест има инфраструктура за поставянето на двата преместваеми обекти.  

 Има одобрена схема от 2019 г. и от 2013 година. Това са основанията за да 

се разположат там тези обекти. А по отношение на целесъобразността дали 

да има втора тоалетна, дали е сблъскване на различни по своята 

емоционалност събития наличието на детска площадка и провеждането в 

църквата на различни видове ритуали, защото освен траурните ритуали в 

църквата се провеждат и радостни събития. Там има кръщенета, там има и 

сватби и всякакви други събития, което е нормално за едно такова място, 

каквото е църквата „Седмочисленици“. Така че всеки един от нас, имайки 

предвид цялата тази атмосфера, ще си вземе своето решение. 

Г-н Н. Стойнев отбеляза, че от самото начало на разработване на 

концепцията на тази част там е съществувало такова място, където хората 

да могат да поседнат. Имаше варианти това нещо да се управлява от 

пазарите. В крайна сметка се е взело решение и кметът е предложил да поеме 

тази дейност. Там ще бъдат изградени и тоалетни и от тази гледна точка не 

вижда никакъв проблем да бъдат гласувани. 
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След направените уточнения по доклада, г-жа Л. Радева подложи на 

гласуване решението на комисията: 

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

Общо гласували: 

в т.ч.: 
9 

За 7 

Против 1 

Въздържали се 1  

Лорита Радева - за 

Анна Стойкова- за 

Альоша Даков – въздържал се 

Симеон Колев – за 

Радослав Абрашев -за 

Николай Стойнев – за 

Силвия Дойчинова – за 

Иво Божков – за 

Иван Виделов – против 

Поради изчерпване на дневния ред, г-жа Л. Радева закри заседанието в 10.00 

часа. 

Протоколът е изготвен на 31.07.2023 г.   

Изготвил: П 

 

/Иванка Благова-старши 

експерт/ 

Председател на ПКООСЗГ: П 

/Лорита Радева/ 

 

 
 

 

 
Зам.председател на ПКООСЗГ: __________П__________ 

 /Анна Стойкова/ 

 

 

 

 
Зам.председател на ПКООСЗГ: 
 ___________П_________ 

         /Альоша Даков/ 
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